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Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil Vladimir - 16/09/2015 20:43
_____________________________________

Jmenuji se Vladimir  
Zalozil jsem novy prispevek pro lidi,kteri pisi na tento web.a hledaji pomoc pro sebe ,nebo pro nekoho
jineho se zavislosti na alkoholu a jinymi drogami. 
Proc jinymi drogami,kdyz se zde pise hlavne o alkoholu. 
Nebot v dnesni dobe,hodne mladych lidi uziva alkohol spolecne s tvrdymi a jinymi drogami. 
Je mne 57 let asi 20 let jsem byl zavisly na opijeni se alkoholem. 
Od roku 1998 se ucim byt strizlivy. 
Tim se zacal menit ´pozitivne muj zivot. 
17 let meho zivota strizlivosti doprovazeli take neprijemne udalosti a ja je zvladl diky memu druhemu
zivotu. 
Dnes jsem dospel k nazoru,ze moje opijeni se ,souviselo s mymi pocity. 
Nektere pocity jsem ziskal od narozeni,nektere pocity od druhych. 
Hodne mne chybel v zivote pocit stesti,blazenosti,raje na zemi. 
Tento pocit poprve v mych asi 17.letech jsem ziskal pomoci alkoholu,kdy jsem se poprve opil ,jak se rika
-do  nemoty. 
Nemusel to byt alkohol,ktery tyto SUPER pocity vyvolal. 
Alkohol mne byl proste prvni berlickou v mem zivote a stal se berlickou do roku 1998. 
Alkohol mne malem zabil. 
Chci rici,ze jsem miloval svoji rodinu a byl nestastny ,jak je trapim.Bylo to zoufale.Neumel jsem se
zmenit,neslo to.Rodina mne mela rada a ja ji.Byla stejne bezmocna a zoufala jako ja.Myslela si,ze
nemusim se opijet ,kdyz si to proste zakazi.Zakazoval jsem si to,ale bylo to marne.Nechci v hzadnem
pripade zde jakkoli s´voje pocinani omlouvat.Chci timto rici jedno jedine-alkohol mnel nademnou MOC. 
Od roku 1998 kdy jsem padnul uplne na dno,jsem sel SAM do lecebny.Nevedel jsem ,co mne
ceka,vedel jsem jen,ze uz dal nemohu a neumim zit.Mel jsem uz jen dve moznosti-umrit ,dobrovolne
odejit,opustit syny,maminku,sestru,netere a Ty co mne meli radi a nebo zustat a zkusit zachranit svuj
zivot. 
Svuj zivot jsem zachranil,vdecny jsem doktorum,zdr.sestram,spolupacientum,moji rodine. 
Nemohu si nechat svoje zkusenosti pro sebe. 
Chci pomahat Vam,kdo si o pomoc reknete. 
Kazdy z nas na teto planete ma svoje poslani,nevime o nem ,ale zivot nam ukaze cestu. 
Zachranujeme prirodu a podobne. 
Jsem tady pro Vas,pokud chcete  
a.vladimir@seznam.cz 
Pozdeji je mozne se sejit pomoci skypu,nebo osobne. 
Preji Vam krasny den :) http://www.alkoholik.cz/zavislost/images/fbfiles/images/Badicek.jpg

============================================================================

Re: Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil ha 13 - 16/09/2015 20:51
_____________________________________

Hodně štěstí Vladimíre.

============================================================================
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Re: Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil Vladimir - 16/09/2015 20:57
_____________________________________

Dekuji. 
I ja Vam preji hodne zdravi a lasky.Hledame stale nejake stesti a pritom nekdy toto stesti mame primo
pred sebou. 
Jak casto si rikame ,jsi dobry,vazim si Te,mam Te rad.

============================================================================

Re: Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil Stopka - 16/09/2015 22:08
_____________________________________

Vladimíre, 
moc hezky napsané a vážím si ,že zde podáváte pomocnou ruku, dík. 
I s tou přírodou ....ta mě hodně pomáhá. Zrovna jsem si pořídila na zimu kameru na pozorování ptactva
u krmítka, možná  zkusím i nějaké stránky a zavěsit on line na nějaký svůj web, jenom pro potěchu oka
a radost duše, to ještě zvážím. 
Šarpejovi to na fotce sluší.My máme taky psí kámoše, dva utulkáče, jsou to 'užasní společníci do
pohody i nepohody. 
Máávááám Vám do dálky a přeji hezké dny.

============================================================================

Re: Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil na dne - 17/09/2015 17:04
_____________________________________

prosim jesli mate s vladimirem zkusenosti tak tady napiste 
sem uplne v prdeli a nejsem schopen komunikovat 
neni to nejaka sekta? 
diky vsem moc

============================================================================

Re: Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil Vladimir - 17/09/2015 18:00
_____________________________________

:)  
Dobry den 
asi mne moc lide neznaji,ale znaji mne clenove AA s Plzne,ktere navstevuji uz 17 let stridave. 
Ziji od roku 2004 v Londyne . 
Nejsem ze zadne sekty,jsem obycejny 57.lety muz,ktery se pred 17.lety zachranil pred smrti ,kterou mu
zpusoboval 20 let alcohol. 
Ziji dal svuj zivot strizlivosti. 
Diky 17.lete strizlivosti a lidem,kteri o mne stali a maji mne rady jsem prezil udalost smrti
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maminky,kterou jsem hluboce miloval a miluji a nikdy na ni nezapomenu. 
Diky moji 17.lete strizlivosti a lidem kteri o mne stali ,jsem prezil drogovou zavislost mych synu.Az nyni
jsem pochopil jak jsem ja trapil svoji maminku ,svoje deti,svoji byvalou manzelku ,kdyz jsem mel problem
s alkoholem. 
Diky moji strizlivosti jsem pochopil co znamena veta 
ODPOVEDNOST ZA SVUJ ZIVOT 
Diky moji strizlivosti jsem mohl zit v Londyne,ucit se anglicky,pracovat u ruznych firem,mel´jsem cil a sen
a diky moji strizlivosti jsem do sveho cile dosel. 
Mam dalsi cile. 
Muj dalsi cil je zacit pomahat lidem se zavislosti.Mohu pomahat,protoze jsem byl zavisly a mam
zkusenosti,ktere mohou pomoci tem,kdo se rozhodli zit jiny zivot,to znamena 
Uvedomili si svoji bezmocnost nad zavislosti-alkoholem,drogami,geamblerstvim a pod. 
Nejsem zadna sekta 
Jsem jen na druhem brehu a I Vy tam muzete byt. 
Pomoc muze dostat jen ten,kdo si o pomoc rekne. 
Je to jen na kazdem ,jestli chce umrit na nemoc zavislosti,nebo zit jinak. 
Ja a miliony ostatnich co to zvladli jsou toho dukazem. 
Preji Vam se spravne rozhodnout 
Jsem stale tady pro Vas. 
Mate ze mne vetsi strach nez ze svoji zavislosti? 
 :woohoo:  ;)  :)

============================================================================

Re: Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil Vladimir - 17/09/2015 18:03
_____________________________________

Dekuji :)  :)  
Mejte se supeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeeerrrrrr ;)

============================================================================

Re: Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil Vladimir - 17/09/2015 18:07
_____________________________________

na dne napsal: 
prosim jesli mate s vladimirem zkusenosti tak tady napiste 
sem uplne v prdeli a nejsem schopen komunikovat 
neni to nejaka sekta? 
diky vsem moc 
Jsem tady pro Vas. 
Potrebujete si promluvit pres Skype?

============================================================================

Re: Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil nadne - 17/09/2015 18:21
_____________________________________
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to by asi se necitim 
pockam jeste  
diky 
zatim

============================================================================

Re: Jak hluboko jsem klesl,jak vysoko jsem se vznesl
Vložil Liba - 18/09/2015 05:40
_____________________________________

Nadne, tak aspoň piš sem, pomáhá to.

============================================================================
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